
   
Week 31 - PYP Homework Slip  

Date Covered: April 11 – April 15 

  

Grade 1    

    

 

Art: If your child has art between the days of Sunday, April 11 and - Tuesday, April 13, then the art supplies 

needed are: a sketchbook, assorted colored papers, colored markers, a pencil and an eraser. If your child 

has art between the days of Wednesday, April 14 and Thursday, April 15, then the art supplies needed are: a 

pencil, assorted colored papers, colored markers, a sketchbook, an empty tissue box, cotton, a scissor and 

a glue stick. 
 

 

Date: Sunday 11 April, 2021 Cycle 19 – Day 6 

1. Math: Please be informed that the Math assessment will be Sunday, April 18, 2021. Please refer to the 

notification letter and the revision pack on the JKS Portal. 

2. Math: Page 1 of the Math revision sheet was completed in class today. Please review. 

3. English: Page 1 of the English revision sheet was completed in class today. Please review. 

 مع الطلاب / الطالبات.مسبقاً   تم حلها قد  ( مع العلم بأنه1حل ورقة المراجعة صفحة ): اللغة العربية  .4

Date: Monday 12 April, 2021 Cycle 19 – Day 7 

Ramadan VL Schedule in effect today. 

و  ر ات الاختبا. الرجاء الرجوع إلى خطاب مفرد  2021 ل يربأ  19  ثنينالا ميو العربيةللغة لتقييم ا الاستعداد والمراجعة  :اللغة العربية . 1

مسبقاً مع الطلاب /  تم حلها قد  مع العلم بأنه  (2حل ورقة المراجعة صفحة ) أوراق المراجعة الموجودة على البوابة الإلكترونية للمدرسة .

 الطالبات. 

2. Math: Page 2 of the Math revision sheet was completed in class today. Please review. 

3. English: Page 2 of the English revision sheet was completed in class today. Please review. 

Date: Tuesday 13 April, 2021 Cycle 19 – Day 8 
1. English: Page 3 of the English revision sheet was completed in class today. Please review. 

2. Math: Page 3 of the Math revision sheet was completed in class today. Please review. 

 مسبقاً مع الطلاب / الطالبات. تم حلها قد  مع العلم بأنه (3حل ورقة المراجعة صفحة ) :اللغة العربية   .3

Date: Wednesday 14 April, 2021 Cycle 20 – Day 1 

 ار و ختب. الرجاء الرجوع إلى خطاب مفردات الا2021 بريلأ 21ربعاء الأيوم  تقييم مادة العلوم الإسلامية  . العلوم الإسلامية:1

 البوابة الإلكترونية للمدرسة علما بأنها ستحل في المدرسة.  أوراق المراجعة الموجودة على 

 مسبقاً مع الطلاب / الطالبات. تم حلها قد  مع العلم بأنه (4حل ورقة المراجعة صفحة ) :للغة العربية  ا . 2
3. Math: Page 4 of the Math revision sheet was completed in class today. Please review. 

4. English: Pages 4 - 5 of the English revision sheets were completed in class today. Please review. 

Date: Thursday 15 April, 2021 Cycle 20 – Day 2 

1. English: Please be informed that the English assessment will be Thursday, April 22, 2021. Please refer 

to the notification letter and the revision pack on the JKS portal. 

2. Math: Pages 5 - 6 of the Math revision sheets were completed in class today. Please review. 

3. English: Pages 6 - 7 of the English revision sheets were completed in class today. Please review.  

 مسبقاً مع الطلاب / الطالبات. تم حلها قد  مع العلم بأنه (5حل ورقة المراجعة صفحة ) :للغة العربية  ا .4
 

 

Assessment Dates: Revision Papers: Assessment Papers: 

1- Math Sunday, April 18, 2021 • Revision papers and 

notification are uploaded 

onto the school portal (JKS 

portal - Students and Parents 

– Assessments and Revision 

Packs). 

• Print in advance all the 

revision papers. 

• Assessment papers and notification 

will be uploaded onto the school 

portal (JKS portal - Students and 

Parents – Assessments and Revision 

Packs) by the end of this week. 

• Print in advance all the assessment 

papers. 

• Assessments will be held during the  

lessons as per the Ramadan VL 

schedule. 

• The Writing Assessment paper will be 

completed independently. 

• All completed assessments will be 

uploaded on the VL platform. 

2- Arabic Monday, April 19, 2021 

3- Islamic Wednesday, April 21, 2021 

4- English Thursday, April 22, 2021 


